

## Emergency Response Contact Details

## بيانات الاتصال في الحالات الطارئة

Dear Valued Customer,

عملاؤنا الأعزاء،

As part of our efforts to limit the spread of Coronavirus (COVID-19), and safeguard the health and wellbeing of our community, kindly update us with your contact details as listed below for use on emergency response.

- Name, Email & Mobile Number of the CEO
- Name, Email & Mobile Number of the HR Manager
- Name, Email & Mobile Number of the HSE Manager

ضمن جهودنا للحد من انتشار فيروس كورونا المستجد (كوفيد-19)، ومن أجل حماية صحة وسلامة عاملينا وعمالئنا، يرجى تحديث بيانات الاتصال الخاصة بكم كما هو موضح أدناه؛ لاستخدامها في حالات الطوارئ.

• الاسم والبريد الإلكتروني ورقم الهاتف المتحرك لرئيس الشركة

• الاسم والبريد الإلكتروني ورقم الهاتف المتحرك لمسؤول الموارد البشرية

• الاسم والبريد الإلكتروني ورقم الهاتف المتحرك لمسؤول الصحة والسلامة والبيئة

Please [click here](#) to submit the contact details.

يرجى [الضغط هنا](#) لإرسال بيانات الاتصال



Your immediate action will be highly appreciated. Thank you for your continued support and cooperation.

وننوه إلى أن استجابتكم الفورية بالرد على هذه المعلومات سيكون موضع تقدير كبير من طرفنا. نشكر لكم دعمكم وتعاونكم المستمر.

For any clarification or information, please contact Jafza Call Centre at 800-Jafza (800-52392)

للمزيد من التفاصيل، يرجى التواصل مع مركز الاتصال في جافزا على 800-Jafza (800-52392)

**National Industries Park**

**مجمع الصناعات الوطنية**